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Aanwezig _ 
de heer 

K. 

Agricola, burgemeester gemeente Dantumadiel, 

de heer 
A.A.M. 

Brok, commissaris 
van 

de 
Koning 

in 
de 

provincie Fryslân (voorzitter), 
de heer O. Brouwer, 

burgemeester gemeente Achtkarspelen, 
de heer S. Buma 

(burgemeester Leeuwarden), 

J 

R] 

(online), 
il de heer 

K. 

Fokkinga, gedeputeerde provincie Fryslân, 
de heer J. Gebben, burgemeester gemeente 

Tytsjerksteradiel, 

Rd 

(verslag), 
de 

heer 
T. 

Klijn, 
directeur-bestuurder Nidos 

(online), 
mevrouw S. Korthuis, burgemeester 

gemeente Ooststellingwerf, 
de heer J. Kramer, burgemeester gemeente Noardeast-Fryslân, 

de heer 
A. van 

de Nadort, burgemeester gemeente Weststellingwerf, 
mevrouw 

C. van 
de 

Pol, burgemeester gemeente Terschelling (online), 
de heer 

L. 
Roolvink, burgemeester 

gemeente Opsterland, 
de heer J. 

Rijpstra, burgemeester gemeente Smallingerland, 
de heer 

M. 
Schrier, burgemeester gemeente 

Vlieland 
(online), 

mevrouw 
|. 

Sjerps, burgemeester 

gemeente Harlingen, 
Rl de heer 

L. 

Stoel, burgemeester gemeente 
Ameland 

(online), 
de heer 

F. 
Veenstra, burgemeester 

gemeente 
De 

Fryske 
Marren 

(online), 
mevrouw J.W. de Vries, burgemeester gemeente 

Súdwest-Fryslân, 
mevrouw 

M. 
Waanders, burgemeester Waadhoeke, 

  

   

  

J 

(online, vervanger 

van 

Afwezig 
met 

kennisgeving: 
mevrouw 

|. van 
Gent, burgemeester gemeente 

Schiermonnikoog, 
de heer 

T. van 
der Zwan, burgemeester 

Heerenveen 

  

  

     
  

  

  

1. 

Opening 
en vaststellen 

agenda 

De voorzitter, commissaris 
van 

de Koning Brok, opent de vergadering. Een speciaal woord 

van 
welkom is er voor 

Rl Zij 
vervangt de zieke 

Ri 
Ook heet de voorzitter de heer 

Tanno Klijn, directeur-bestuurder bij het Nidos, 
van 

harte welkom alsmede ES 

gere eee eee 
die deze keer 

fysiek 

aanwezig 
is. Het 

Rijksvastgoedbedrijf 
neemt niet 

langer 
deel 

aan 
de 

bijeenkomsten 

van 
de 

PRT. 

Vervolgens legt 
de voorzitter uit dat het 

grote 
aantal stukken dat 

bij 
de 

agenda gevoegd was, 

te maken heeft met het feit dat het 
Rijk 

verwacht dat de voorzitter 
van 

de 
PRT 

zorgt 
voor een 

goede 
overdracht 

van 
stukken over 

asielopvang 
en vanuit de 

LRT. 

Overigens 
betreft het 

geen inhoudelijke bespreekstukken. 
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2. 

Mededelingen 

Er 

zijn geen mededelingen. 

3. Rol en 

positie 

PRT 

Ter 
vergadering geeft 

commissaris 
van 

de 
Koning 

de heer drs. 
A.A.M. Brok 

een 

toelichting 
over de 

opdracht 

van 
de 

PRT. 

Via 
de 

PRT 
vindt coördinatie, afstemming 

en 

monitoring plaats 
over 

de(nood)opvang 
voor 

asielzoekers 
in 

samenhang 
met 

huisvesting 

van 

vergunninghouders. Overlap 
met andere 

overleggen, bijvoorbeeld bij 
de 

VRF 
of de VFG, wordt zo veel 

mogelijk 
voorkomen. Doel is, 

zo 

legt 
de voorzitter uit, om de 

gemeenten 
zo 

goed mogelijk 
te ondersteunen en te 

faciliteren. De 
gemeenten 

moeten veel leveren en daar is de 
provincie 

zich 
van 

bewust. De 

commissaris 
van 

de 
Koning 

is als 
rijksorgaan 

voorzitter 
van 

de 
PRT 

en 
kan 

zelf vorm en 

inhoud 
van 

het 
overleg bepalen. 

Vanuit de 
gemeenten 

nemen de 
(loco-)burgemeesters 

deel 

aan 
de 

PRT. 
De voorzitter 

rapporteert 

in 
de 

LRT 
over de 

vorderingen 

in 

Fryslân. 

4. Doorstroom 

a. 
Actueel beeld voortgang huisvesting vergunninghouders 

Nog 
niet alle 

gemeenten 
hebben hun 

wettelijke taakstelling gehaald. Gedeputeerde Fokkinga 

brengt op 
korte 

termijn verslag 
uit 

aan 
minister De 

Jonge 
over de inzet 

van 
de 

gemeenten 

voor wat betreft hun 
opgave. 

De voorzitter 
nodigt 

de 
burgemeesters 

uit 
verslag 

te doen 
van 

de stand 
van 

zaken, 

knelpunten 
en behoeften 

in 
hun 

gemeenten. 
De 

volgende punten 
worden 

genoemd. 

Súdwest-Fryslân 

Een extra 
opgave 

wordt wel 
ingewikkeld. 

Ook het huisvesten 
van 

grote gezinnen 
is 
vanwege 

de extra 
benodigde 

ruimte en 

hogere energiekosten moeilijk. 
Misschien 

zijn schoolgebouwen 

of 
panden 

van 

zorginstellingen 
die 

op 
de nominatie staan om 

gesloopt 
te worden, geschikt 

te 

maken. Wellicht 
kan 

de 
provincie 

ondersteunen 
bij 

het benaderen 
van 

zorginstellingen 
over 

eventuele 
mogelijkheden. 

Weststellingwerf 

Er 

zijn weinig 
mutaties 

geweest 
door 

herstructurering 
en het 

plaatsen 

van 
units als 

tussenoplossing, 
kost 

tijd 
net als het beschikbaar 

krijgen 

van 
elektriciteit. 

Smallingerland 

De 
crisisnoodopvang 

in 
Drachten wordt 

verlengd, 
de 

dagbesteding 
werkt 

goed. 

Achtkarspelen 

Er 
is een school beschikbaar voor 

crisisnoodopvang 
voor 70 

personen. 
De hotel- en 

accommodatieregeling 
voor statushouders 

kan 
een 

perverse prikkel zijn 
die 

mogelijk 
tot 

ondermijnende 
activiteiten 

kan 
leiden. lets om alert 

op 
te 

zijn. 

Harlingen 

De 
gemeente 

stelt 
tijdelijke crisisnoodopvang 

beschikbaar 
op 

een 

riviercruiseschip 
dat voor 

een 

periode 

van 
6 maanden 

(tot 

1 
mei 

2023) opvang 
biedt 

aan maximaal 
170 asielzoekers 

uit Ter 
Apel. 

Er 
worden vooraf 

geen 
eisen 

aan 
de asielzoekers 

gesteld 
anders dan dat ze 

elkaar moeten 
verdragen. 

Maar 
dit betreft dus niet 

huisvesting 

van 
statushouders. 

ziet dat 
Fryslân 

als 
geheel 

het voor wat betreft de 
reguliere taakstelling 

voor het huisvesten 
van 

statushouders best 
goed 

doet. Dat 
geldt overigens 

wat minder voor 

de extra 
opgave. 

Wat 
gemeenten 

nu extra doen, wordt 
in 

mindering gebracht op 
de 

taakstelling 

van 

volgend jaar. 
Wat zou kunnen 

helpen bij 
het halen 

van 
de 

taakstelling 
is de 

hotel- en 

accommodatieregeling, 
daar zit 

nog 
ruimte. Ook het initiatief 

van 
het 

Rijk 
voor het 
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versnellen 
van 

het bouwen 
van 

flexwoningen 

kan 
soelaas bieden. 

roept 

gemeenten op 
zich vooral te melden voor deze 

stimuleringsregeling. 

Gedeputeerde Fokkinga 
laat weten dat alle betrokken 

gedeputeerden op 
9 november een 

overleg 
hebben met minister De 

Jonge 
voor 

Volkshuisvesting 
en 

Ruimtelijke Ordening. 

Daarbij 
doen 

zij 
zeker een 

beroep op 
de minister om de 

gemeenten 
te faciliteren en te 

stimuleren 
bij 

het werken 
aan 

hun 
taakstelling. 

Om de 
problemen 

waar 
Friese 

gemeenten 

tegenaan lopen 
zo concreet 

mogelijk bij 
de minister onder de aandacht te kunnen 

brengen, 

zou 

gedeputeerde Fokkinga graag 

van 
tevoren willen vernemen welke 

gemeente 

belangstelling 
heeft voor 

flexwoningen. 
Ook wordt 

hij graag precies geïnformeerd 
over de 

problemen 
met 

grote gezinnen. 

Ook zou het 
helpen 

als 
woningcorporaties 

meer 

woningen 
beschikbaar stellen voor 

statushouders. Met 
zorg- 

en 

welzijnkoepels zijn 
er 

al 
contacten. Wellicht kunnen die 

geïntensiveerd worden, aldus de voorzitter en ook belooft 
hij 

na 
te 

gaan 
of hetzelfde 

mogelijk 

is 
bij 

de 
woningcorporaties. 

Doel is om de 
urgentie 

van 
de concrete 

problemen 

in 

Fryslân 

onder de aandacht te 
brengen. 

In 
de 

volgende bijeenkomst 
komt dit 

punt terug. 

b. 

Regionale aanpak 

Ter 
vergadering geeft burgemeester 

de heer J. 
Rijpstra 

een 

toelichting op 
het 

voorstel 
van 

een 

regionale aanpak. 

Alle Friese 
gemeenten 

werken 
aan 

dezelfde 
opgaven 

en vanuit die 
gedachte lijkt 

het een 

goed plan 
om de 

provincie, 
inclusief de eilanden, 

op 
te delen 

in 

vijf subregio’s. 

Het 

achterliggende 
idee is dat 

op subregionaal 
de 

afstemming 
sneller 

gaat 
dan 

op regionaal 

(provinciaal) 
niveau wat 

bevorderlijk 
is voor de 

samenwerking 
en het eindresultaat. Deze 

afstemming 

kan via 
de 

gemeentesecretarissen georganiseerd 
worden. Ook de andere 

burgemeesters lijkt 
dit een 

goed plan. Burgemeester Rijpstra gaat 
hiermee 

aan 
de 

slag. 

In 
de 

volgende bijeenkomst 
komt dit 

punt terug op 
de 

agenda, zegt 
de voorzitter toe. 

c. Versnelde huisvesting en flexwoningen 

Ter vergadering geeft 

een 

toelichting. 

Het Ministerie 
van BZK 

ondersteunt 
via 

de Taskforce 
versnelling tijdelijke huisvesting 

en de 

Stimuleringsregeling 
flex- en 

transformatiewoningen 
de realisatie 

van 
nieuwe 

flexwoningen 

en 

gebouwtransformatie. mi 

heeft 
haar 

toelichting gegeven 
onder 

punt 

4a. 

  

d. 
Huisvesting 

alleenstaande 
minderjarigen vreemdelingen (amv) 

Ter 
vergadering geeft 

de heer 
T. 

Klijn, 
directeur-bestuurder 

b‚j 
het Nidos een 

toelichting op 
de 

urgentie 
en het verzoek 

voor 
25 

tot 30 

eengezinswoningen. 

Het Nidos 
draagt 

momenteel 
zorg 

voor de 
kleinschalige opvang 

van 
ruim 700 alleenstaande 

minderjarige vreemdelingen (amv’s). 

Dat worden er echter steeds meer. Het 

lijkt erop 

dat dit 

aantal voor eind 2022 
groeit 

naar 
1400. Om 

aan 
deze 

vraag tegemoet 
te kunnen komen 

vraagt 
het Nidos 

aan 
de Friese 

gemeenten 
om 25 tot 30 

eengezinswoningen 
extra 

beschikbaar te stellen. Per 
eengezinswoning 

worden er 
4 amv’s 

gehuisvest. 
Het betreft hier 

jongeren 
tussen de 15 en 

17 

jaar 
met een 

verblijfsvergunning, 
statushouders dus. 

Zij 
tellen 

mee voor de 
taakstelling. 

Aanvullend laat de heer 
Klijn nog 

weten dat het kabinet 
vanaf 1 

januari 
2023 een concrete 

toezegging gedaan 
heeft voor de structurele financiële 

dekking 

voor 

verlengde opvang 
en 

begeleiding 

van 
ex-amv’s 

binnen de 

kleinschalige opvang 

en 

opvanggezinnen. 
Dit betekent dat uitstroom 

op 
basis 

van 
maatwerk flexibel 

plaats 

kan 

vinden tussen 18 en 
21 

jaar. 
De heer 

Klijn 
verneemt 

graag 
hoe dit 

in 

Fryslân gerealiseerd 

kan 
worden. 

Vervolgens blijkt 
dat het 

in 
de 

praktijk 
niet 

altijd 
helder is wie 

(COA 
of 

Nidos) 

waar 
over 

gaat 

en wat de 
gehanteerde werkwijze 

is. 
Amv's zonder 

verblijfsvergunning zijn geen 

statushouders en vallen onder het COA zo laat de heer 
Klijn daarop 

weten. De heer 
Klijn 

en 

Mi 
geven 

aan 
dat het streven 

van 
beide 

organisaties gericht 
is 

op goede 

onderlinge samenwerking 
en 

op goede samenwerking 
met de 

gemeenten. 
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Afrondend 
spreekt 

de heer 
Klijn 

de 
hoop 

uit 
op spoedig 

resultaat. De voorzitter stelt voor dit 

verzoek van het Nidos 

bij 

de 

subregio’s 

neer te 

leggen. Rapportage volgt 

in de 

volgende 

bijeenkomst. 

5. 

Bestuurlijke afspraken 

a. 

Bijstelling capaciteitsbehoefte 

b. 

Transitieplan Crisisnoodopvang 

COA 

De voorzitter stelt vast dat deze 
agendapunten 

in 
de 

loop 

van 
de 

vergadering 
voldoende 

besproken zijn. 

6. Communicatie 

a. 
Mediabeeld 

b. 

Uitnodiging 

COA 
masterclass over 

asielopvang 

Niet 
besproken. 

7. 
Vastellen 

verslag 

PRT 
M&I 

Fryslân 

5 

juli 

2022 

Op 
verzoek 

van 

burgemeester 
Gebben vindt er 

aan 

aanpassing 

in 
de tekst 

plaats. 
Onder 

punt 
5 wordt de 

volgende 

zin 

toegevoegd: Gedeputeerde Fokkinga zegt 
toe dat de extra 

taakstelling geen gevolgen 
heeft voor de 

afspraken 
over 

woningbouw. 

Voor het 
overige 

wordt het 
verslag ongewijzigd vastgesteld. 

8. 

Vergaderdata 

Volgende overleggen 

PRT staan 

gepland 

voor 14 
december 

2022 

(vanaf 
15.00 

uur), 

3 

april 

2023 

(vanaf 
15.30 

uur) 
en 6 

juli 

2023 

(vanaf 

14.00 

uur). 

De voorzitter laat weten dat 
ongeveer 

een week 
van 

tevoren 
meegedeeld 

wordt dat een 

overleg 
niet 

doorgaat 
en dat de stukken zo 

mogelijk 
eerder verstuurd worden. 

9. 
Verslagen Landelijke Regietafel (ter kennisneming) 

Niet 
besproken. 

10. 

Ingekomen 
stukken over 

asielopvang (ter kennisneming) 

Niet 
besproken. 

11. 

Rondvraag 

ê] 

spreekt 

haar 

waardering 
uit voor alle 

inspanningen 
die de Friese 

gemeenten 

zich 
getroosten 

in 
de hele 

vluchtelingen- 
en 

asielproblematiek. Zij vraagt nogmaals 

nadrukkelijk 

aandacht voor de amv’s en dan met name voor de amv’s die in de 

asielprocedure 
zitten en 

(nog) geen verblijfsstatus 
hebben. Hun situatie is echt heel 

precair 

en 

urgent. 

12. 

Sluiting 

De voorzitter sluit de 
vergadering. 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


